

Date: 05th September 2023

Ref.: GIH/COD/482/23

التاريخ: 05 سبتمبر 2023

الإشارة: GIH/COD/482/23

MS/ Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية

With reference to the above subject, and the Capital Markets Authority regulations issued on November 9th, 2015 Module No. Ten "Disclosure & Transparency" on the disclosure of the material information, attached is the disclosure form for material information dated 05th September 2023.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى تعليمات هيئة أسواق المال الصادرة بتاريخ 9 نوفمبر 2015 الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، مرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بتاريخ 05 سبتمبر 2023.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Sincerely Yours,

Mohammad Salah AlAyoub

محمد صلاح الأيوب

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي



• Copy to Capital Markets Authority

• نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date	Tuesday, 05 September 2023	الثلاثاء، الموافق 05 سبتمبر 2023	التاريخ
Listed Company name	Gulf Investment House K.S.C.P "GIH"	شركة بيت الاستثمار الخليجي ش.م.ك.ع "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Material Information	The Board of Directors agreed to accept the resignation submitted by Mr. Abdul Wahab Asaad Al Sanad as member of the Board of Directors and of the Board committees, for his own reasons, with effect from the date hereof. The Board agreed to invite the reserve member to join the Board of Directors until the end of the Board's current term.	وافق مجلس الإدارة على قبول الاستقالة المقدمة من السيد/ عبدالوهاب أسعد السناد من عضوية مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه لأسباب خاصة به، اعتباراً من تاريخه. كما أقر توجيه الدعوة إلى عضو الاحتياط للانضمام إلى عضوية مجلس الإدارة حتى نهاية دورة المجلس الحالية.	المعلومة الجوهرية
Impact of the material information on the Company's Financial position	There is no impact on the financial position of the Company.	لا يوجد أثر على المركز المالي للشركة.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة



(Handwritten signature)

